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Spørgsmål nr. 187 (Alm. del) fra Folketingets Skatteudvalg: 

 

”Vil ministeren redegøre for, hvor mange årsværk der i perioden 

2015-2020 årligt har været afsat i Politiet til at bekæmpe og op-

klare smugling af cigaretter og de kriminelle netværk?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Rigspolitiet kan oplyse, at det ikke er muligt ved et elektronisk 

udtræk i politiets systemer at foretage en opgørelse af politiets 

ressourceforbrug, der har været anvendt til at bekæmpe og op-

klare smugling af cigaretter og de kriminelle netværk i perioden 

2015-2020.  

 

Rigspolitiet vurderer, at der vil være store udsving i de ressour-

cer, politiet anvender fra sag til sag om smugling af cigaretter 

og de kriminelle netværk. Endvidere har Rigspolitiet ikke op-

lysninger om det endelige antal af sager. Rigspolitiet kan derfor 

ikke foretage en skønsmæssig vurdering af ressourceforbruget.” 
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